
Protokoll Norra Ålands Äldreråd 
Möte nr 3/2025 

 
Sammanträdestid: Torsdag den 24 april kl 13.00-15.00. 
 
Plats: Hemgården i Geta, Hemgårdsvägen 7, 22340 Geta. 
 
Kallade/Närvarande: 
X Göran Gottberg, Geta, ordförande 
Gunnel Henriksson, Geta, vice ordförande, frånvarande 
 
X Sture Blomqvist, Sund 
X Ulla-Britt Dahl, Sund 
 
X Ann-Kristin Eriksson, Saltvik 
X Olav Johansson, Saltvik 
 
X Rolf Karlsson, Finström 
Inga-Lill Rögård, Finström, frånvarande 
 
X Louis Nordström, Vårdö 
X Göran Påvals, Vårdö 
 
X Janice Häggblom, Geta, sekreterare 
 
1. Mötets öppnande. 
 
2. Besök av Kasper från Mattssons i Godby kl 13.00 ang tillgänglighet i butiken. 
 
- Kasper presenterar sig, berättar på vilket sätt/vilka åtgärder personalen gör för 
att underlätta vistelsen i butiken för seniorerna. Konkreta förslag som kom till tals 
var att det finns olika sorters utformningar av tänger, där ville Kasper ha hjälp med 
att veta vilka tänger som är bäst. Äldrerådet skickade med lite olika åtgärdsförlag, 
skohorn med långt skaft och en stövelknäckt till skoavdelningen, en bänk som 
man kan sätta sig ner och vila på, en betjäningsknapp utplacerad i butiken som 
seniorerna kan ringa på för att få hjälp, diskussionen om placeringen av 
betjäningsknappen resulterade i att det även skulle behöva finnas en i köttdisken, 
där personalen kan ringa på hjälp om någon i butiken behöver hjälp och 
köttdiskpersonalen är upptagen. Under diskussionen framkom det att köttdisken 
blir en naturlig plats att fråga om hjälp på. 
 
3. Ulla-Britt Dahl redogör vad Godby apotek anser om en timmes längre öppettid 
en vardagkväll i veckan, eftersom apoteket är stängt på lördagar. 
 
- Ulla-Britt har pratat med Godby apotek angående längre öppettider, Linda 
berättade att öppettiderna är under diskussion ännu. Orsaken till att apoteket är 



stängt på lördagar är personalfrågan. Linda kan inte lova något i detta skede, 
äldrerådet får väcka frågan längre fram igen. 
 
4. Frågan om kommunernas infoblad i pappersform. 
 
- Frågan är politiskt väckt i Sund, ännu kommer infobladet i pappersform. I alla 
andra kommuner kommer infobladet i pappersform och ingen diskussion har lyfts 
om att det skall sluta komma.  
 
5. Ev besök av Annette Hagman, Folkhälsan, ansvarig för närståendevård. 
- Janice bjuder in Annette att komma och presentera sin verksamhet för 
Äldrerådet. 
 
6. Hur ställer vi oss till ett besök av Seniormottagningen, ÅHS? 
- Janice bjuder in en representant från Seniormottagningen att komma och 
presentera sin verksamhet för Äldrerådet. 
 
7. Övriga ärenden. 
 
- Louise tog upp avgifterna på ESB. Louise läste upp en skrivelse som äldrerådet 
skrev under och skickar till Landkapsregeringen. Skrivelsen bifogas som bilaga 1 
till protokollet. 
 
- Ann-Christin informerade om ett webbinarium som hålls av äldreombudsmannen 
den 5 maj kl: 12-14.15, evenemanget hålls enbart på finska. Äldrerådet var 
poängterade att även detta webbinarium borde hållas på svenska. 
Inbjudan bifogas som bilaga 2 till protokollet. 
 
Nästa möte hålls torsdagen den 5 Juni kl: 13.00 i Geta. 
 
8. Mötets avslutande. 
- Nästa möte hålls den  
 
 
Göran Gottberg Janice Häggblom 
ordförande sekreterare 


